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Aanwezig: stemgerechtigd 

 Wim Aelbrecht   
 Louis De Langhe   
 Rita Dierickx   
 Ludo Emmerechts   
 Paul Schelleman   
 Roselien Van der Hasselt   

 
Een verslag van de vergadering en een advies, opgesteld tijdens de vergadering, wordt aan de  leden 
bezorgd via mail. Aan de leden wordt gevraagd het advies grondig na te lezen en te beoordelen. 
Opmerkingen kunnen aan de secretaris gemeld worden via mail. 

Aanwezig: niet-stemgerechtigd   

 Schepen Evelien Beeckman   

  

Verontschuldigd 

 Jozef De Coninck   
 Steff De Coster   
 Paul Jacobs   
 Willy Segers 
 Geert Van Malderen  

      

Agenda 

 Toelichting van actuele gemeentelijke dossiers door Schepen  Evelien Beeckman 

 Formuleren van een advies inzake RUP WUG 

 

Verslag vergadering Land- en tuinbouwraad 

 

Datum: donderdag 24 februari 2022 
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 Aanduiden van een afgevaardigde naar de gemeentelijke werkgroep ‘Trage Wegen’ 

 Landbouwkijkdag 2022 

 Feestvergadering van 3 oktober 2021, nabeschouwing 

 Variapunten 

 
 

Agendapunt: Toelichting van de actuele gemeentelijke dossiers en thema’s met                                   
betrekking tot de landbouw. 

- Momenteel zijn er voor Opwijk 2 Rup’s in ontwikkeling: Rup Station, volledige herziening en Rup 
Woonuitbreidingsgebieden (WUG). Enkel het Rup WUG is voor ons belangrijk omdat het voorziet in de 
gedeeltelijke herbestemming van woonuitbreidingsgebied naar landbouwgebied. Dit  nieuwe 
landbouwgebied komt er als compensatie voor eerder ingenomen HAG bij de opmaak van het Rup 
Voetbalvelden (2011) en het Rup De Neef (2015). De eerste fase van het planningsproces, de opmaak 
van de startnota en de procesnota, is gestart. De raadpleging publiek en adviesvraag loopt tot 18 
maart.  

- Trage wegen: een aantal verdwenen voetwegen worden geheel of gedeeltelijk opnieuw toegankelijk 
gemaakt. De gemeente heeft hiervoor een overeenkomst afgesloten met Haviland. Zij zullen het 
dossier verder afhandelen. 
Er zijn tal van onduidelijkheden en vragen hierover. Over welke voetwegen gaat het? En waar precies 
zijn ze gesitueerd? Hoe gaat het praktisch verlopen? Landbouwers zijn de grootste belanghebbende 
partij in dit dossier, het zij als eigenaar of als pachter. We betreuren dat de LR vooraf niet 
gecontacteerd is geweest. Het is immers de taak van de LR als adviesraad om in dergelijke dossiers 
duidelijkheid te brengen, de wensen en voorkeuren van de belanghebbenden kenbaar te maken en de 
dossierbeheerders te wijzen op plaatselijke knelpunten. Naast het theoretische en juridische luik van 
dit dossier is er ook de realisatie in het veld, het domein waar onze landbouwers ‘thuis’ zijn.  
Er werd ons meer informatie beloofd door de Schepen. 

 

Agendapunt: Formuleren van een advies inzake het RUP WUG 

- De Landbouwraad formuleert een advies tijdens deze vergadering. Dit advies wordt aan de leden 
digitaal bezorgd met de vraag het te beoordelen, aan te vullen, te corrigeren. Daarna is het advies 
definitief en wordt het aan het planteam bezorgd. 

 
 
 

Agendapunt: Aanduiden van een afgevaardigde naar de gemeentelijke 
werkgroep Trage wegen. 

Wim Aelbrecht wil zich engageren om de LR te vertegenwoordigen in de werkgroep ‘Trage wegen’. 
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Agendapunt: Landbouwkijkdag 2022 

Er wordt links en rechts nog eens gepolst of er mogelijke kandidaten zijn die hun bedrijf dit jaar willen 
openstellen voor een kijkdag. Anderzijds is er ook twijfel, aarzeling, omwille van het feit dat we op dit 
ogenblik niet weten wat Corona ons nog zal brengen in de nabije toekomst. 

 

Agendapunt: Feestvergadering van 3 oktober 2021 

Algemene tevredenheid! Een feestvergadering als afsluiter van een landbouwkijkdag hoort erbij, tevens 
een blijk van dankbaarheid voor de bedrijfsleiders en hun familie, de vele vrijwillige organisatoren en 
medewerkers. 

 

 

Agendapunt: Variapunten. 

-We ontvangen de werkingsmiddelen van de gemeente niet meer. Terwijl deze vroeger automatisch 
toegekend werden, moet men deze nu aanvragen bij de financiële dienst. De aanvraag moet ook 
gemotiveerd worden. 
 
-Schepen Evelien Beeckman zou graag kennis maken met de actieve landbouwers in onze gemeente. Ze 
denkt daarbij aan een kort bedrijfsbezoek. 
Een lid heeft weet van een formule die gebruikt is in één van onze buurgemeenten: in samenwerking van 
de gemeentelijke LR met de bedrijfsgilde en landelijke gilde wordt het college van Burgemeester en 
Schepenen (of eventueel de volledige gemeenteraad) rondgeleid op de plaatselijke land- en 
tuinbouwbedrijven. 
→Dit is een werkpunt voor een volgende vergadering. 
 
-Aansluitend bij vorige paragraaf werd gevraagd of de gemeente een lijst heeft van de actieve 
landbouwers in Opwijk. Of hoe kan men te weten komen wie nog officieel actieve landbouwer is? 
 
-Er wordt gezegd dat Aquafin plannen heeft om een spaarbekken te realiseren tussen de Bolstraat en het 
Rubensveld. Hoe zit het precies en kan men inzicht krijgen in de plannen? 
 
-Iemand brengt nog twee items van vorige vergaderingen aan, nl. de recyclage van landbouwfolie en het 
ruimen van grachten. Stand van zaken? 
*Wat betreft de aanlevering van plastiekfolie voor recyclage: de Schepen is op de hoogte van het 
probleem en belooft ons dit punt nogmaals voor te leggen aan het college. 
*Het ruimen van beken en grachten: een reglementering voor de landbouwers staat beschreven in de 
Codex Vlaanderen- Decreet integraal waterbeleid – Oeverzones. Deze reglementering gaat uiteraard over 
niet verontreinigd slib. Indien men vermoedt en kan aantonen dat slib vervuild is met schadelijke stoffen, 
kan men weigeren om het slib te laten storten op de landbouwakkers. Een lid vermoedt dat een dergelijke 
vervuiling plaatselijk het geval is voor de Puttengrachtbeek op de scheiding Merchtem-Opwijk. Bij hevige 
regenval treedt de overloop van het rioleringsnetwerk van de Huttert-wijk in Merchtem in werking en wordt 
er rioolwater geloosd in de Puttengrachtbeek. Omdat aan de Merchtemse oever bomen staan, wordt de 
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beek steeds geruimd langs de Opwijkse oever en het vermoedelijk vervuilde slib wordt gestort op 
Opwijkse akkers→Hier komen we zeker op terug in een volgende vergadering. 

 

 

 

 

 
 
 

Datum volgende vergadering: wordt later meegedeeld. 

 


